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ZAPISNIK

Odsutni: Antonija Vatavuk, Andelka BariSid, Ivica Kosor (3)

ZapisniSar: Karmen Ljaljid

Tomislav Dzelalija - pozdravljam nazodne.

Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeda Grada DmiSa.

Zapisnik sa 21. sjednice Gradskog vijeda je usvojen sa

1

Nazo€ni 31anovi vijela:
Tomislav Dzelalija, Ante Pleadin, Dragan Radeljak, Zrinka VukuSid, Petar Abramac, 

Ana Mrden, Marin BariSid, Vlatka Duilo, Bosiljka Janjid, Ante Pleadin, Jo§ko Nedoklan (11)

Utvrdujem da je na 23. sjednici Gradskog vijeda od ukupno 14 vijednika nazodno 11 
vijednika, te da postoji kvorum za valjano odludivanje.

KLASA: 024-01/24-01/1
URBROJ: 2182-6-24-3
Dmi§, IS.studenoga 2024. godine

11 (jedanaest) glasova ZA 
te je jednoglasno 

PRIHVAtEN

l;v;
REPUBLIKA HRVATSKA 

SlBENSKO-KNINSKA ZUPANIJA

A
GRAD DRNlS

GRADSKO VIJEtE

sa 23. sjednice Gradskog vijeda Grada DmiSa, odriane 15. studenoga 2024. godine, u 
velikoj gradskoj vijednici, s podetkom u 18,00 sati.

Ostali nazodni:
Josip Begonja, Marija Lovric, Sime Cigid, Ivana Sudid, Niveska Vlaid, Davor Cupid, 

Davor Gaurina, Marinko Sindilj, Josip Galid, Davor Jakelid, Petra Igrc.
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Josip Begonja: Tocno prije nekih desetak godina bile su izmjene i dopune, 
jedan od potencijalnih lokacija, i neki razgovori su u to vrijeme vodeni. Medutim’u to 
vnjeme Vlada nije imala u programu gradnju zatvora. Sad je Vlada stavila u svoj plan i 
zajednoo sa predstavnicima Europske komisije, namjera je da se gradi pet zatvora To je 
Perusic, namjera je gore na podrucju Sisacko Moslavacke, ovdje u Dalmaciji. Ja vam ne mogu 
govonti puno detalja na tom sastanku koji je bio ovdje prije neka tri tjedna bili su i drugi 
zaposlenici Gradske uprave gdje nam je skrenuta pozomost da ono sto cujemo ostaje samo 
unutar zidova male vijecnice. On ima neke minuse lokacija o kojoj ste vi ovdje rekli ima 
istovremeno i neke pluseve. Nesto detaljnije ce se znati tek krajem 2025. ili poSetkom 2026 
godme. Konadna odluka 6e biti do kraja iduce godine. Da li de to bas biti Dmis ili neka druga 
lokacija.To ovisi o cijelom nizu parametara. Ovo drugo pitanje, zamolit du gospodu Sucid.

Ivana Sucic: Daklejasampripremilazatocku 7. ne§to opsimije o ovom projektu ali 
evo mogu i sad znadi projekt SUSTOUR. Rijedje o projektu koji jeprijavljen naprvi poziv 
prekogranidne suradnje Hrvatska-Bosna i Hercegovina, Cma Gora u ovom novom 
programskom razdoblju 2021. Mi smo u tom pozivu isli na tri projekta. Udruga iz Cme Gore i 
gradom Sarajevom i ovoje bio tredi projekt, dakle koji smo sa svojim ved dakle starim 
partnerima mogu redi prijavili. Dakle, to je turistidka organizacija Herceg Novog u jednom 
nasem projektu prekogranidne suradnje smo imali agenciju za razvoj Herceg Novog i sad, u 
ovom projektu nam je Ministarstvo obrazovanja, znanosti, kulture i sporta Zupanije zapadno 
Hercegovadke sa sjedistem u Sirokom Brijegu u prvom projektu smo jos sa Gradom Sirokim 
Bnjegom, tako da ved eto, to je tradicionalna suradnja. Ved poznajemo, ljude, odnosno 
partnere i dlanove projektnog tima, tako da eto, nadam se da kao sto je uspjeSno i odlidno 
ocjenjen i prihvaden da de ovaj provedba dobro prodi. Kao Sto je rekao Gradonadelnik od 
ukupne vrijednosti projekta 1.908.000,00 eura 731.000,00 eura otpada na Grad Dmis, a ostalo 
na nase partnere. Dakle, pored Grada Dmisa iz Hrvatske partner nas partner je Sibensko 
kninska Zupanija. Uglaynom kroz njihov program sufinancira se izrada, projektno tehnidke 
dokumentacije za tunstidke projekte. To je dakle, multimedijalno opremanje centra za 
kompetencije u Pakovu Selu koji de se sada zvati info centar Pakovo Selo. Takoder smo kroz 
njihove programe dobili novae i za sufinanciranje izrade projektno tehnidke dokumentacije za 
postavljanje mlinova u staroj mlinici. Takoder je bila uspjeSna suradnja sa tadasnjom 
prodelnicom u to vrijeme, dok kad smo prijavljivali sa gdom Marlenom Floigl, koja nazalost 
vise nije prodelnica u Sibensko-kninskoj zupaniji, ali mislim da nede to biti razlog da ne 
provedemo uspjesno ovaj projekt, posebno sto eto de razvojna ageneija Sibensko-kninske

Vijecnicka pitanja:

Vlatka Duilo: Pozdravljam sve kolegice i kolege vijednike, gospodina 
Gradonadelnika, Predsjednika gradskog vijeda i sve ostale prisutne. Ja imam dva pitanja za 
Gradonadelnika. Znamo da je prije desetak godina bila aktualna vojama u Trbounju s 
namjenom, odnosno s prenamjenom za zatvor. Ovih dana ponovno se to aktualiziralo i 
kuloarima. Neformalno se moze duti da su ovih dana kod nas boravili predstavnici uprave za 
zatvorski sustav ministarstva pravosuda, uprave i digitalne transformaeije, pa me zanima a da 
h su todne glasme? Drugo pitanje je prije 3 tjedna u Ministarstvu regionalnog razvoja i 
fondova Europske unije potpisali ste ugovor za realizaeiju projekta SUSTOUR ukupne 
vrijednosti preko 1.980,000 eura, od degaje 85% bespovratnih EU sredstava. Moje pitanje je 
iz kojih de se izvora financirati razlika od 15%, to jest oko 290.000,00 eura i opdenito me 
zanima nesto vise da nam kazete da nam predstavite malo vi§e informaeija u tom projektu.
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zupanije provoditi u ime Sibensko-kninske Zupanije. 2016. godine smo obnovili staru mlinicu 
u kanjonu Cikole, medutim, ona nikad nije privedena svojoj nekoj pocetnoj svrsi, a to je ali da 
je mlinica i da postavimo mlinove u suradnji sa gradskim muzejem i sa gospodinom 
Zivkovicem koji je tada radio i projekt. Obnove ove stare mlinice izradili smo tu projektno 
tehnicku dokumentaciju i to tako da ce kroz ovaj projekt, dakle ce se postaviti 3 mlina u 
prizemlju stare mlinice. Izradit demo idejni projekt likovnog postava, odnosno uredenja 
opcenito stare mlinice i nabavku, takoder tog postava, tako da eto bit de ja se nadam 
reprezentativno, jedna reprezentativna posjetiteljska infi-astruktura. Zatim je tu i postavljanje 
svjetlosnih instalacija na Gradini. Dakle, takoder demo 1 izraditi idejni projekt. Evo bas sam 
prosli tjedan zatrazila od konzervatorskog odjela u Sibeniku da nam dadu posebne uvjete. Sto 
se tide centra za kompetenciju u Pakovu Selu koji se trenutno tako zove, njega smo takoder 
renovirali kroz projekt prekogranicne suradnje (Adriatic Canyoning) tada iz rusevine, dakle 
derutnog stana iznad osnovne skole u Pakovu Selu. Stvorili smo nekakav prostor koji smo 
koristili u edukativne svrhe. Malo nas je tada korona prekinula, i manjak normalno 
financijskih sredstava. Medutim, evo sad bi zeljeli i taj projekt, privesti svojoj nekakvoj 
pocetnoj svrsi, tako da demo i kroz ovaj projekt nabaviti kompletnu, dakle informaticku 
opremu u tom prostoru kako bi se mogle odvijati, edukacije sa informatidkom opremom jer 
zasad je tu samo ureden prostor i ovaj novi namjestaj. Medutim, nema nikakve tehnike, 
nadam se da de i taj prostor zazivjeti i da de se tu odvijati brojna nekakva dogadanja, 
edukacije i slidno. Njega smo planirali postaviti u nasoj kino, kazalisnoj dvorani u foajeu 
kako bi isto tako, ljudi posjetitelji kad dodu, mogli prodi nekakve sadrzaje koji se nude u 
Gradu Dmisu i okolici. Tu su jos i brojne promotivne aktivnosti, zatim nabavka raznih 
sadrzaja koje demo koristiti. Imamo, doduse, dogadanje koje smo mi tada nazvali Rural Fest. 
Medutim, kroz taj Rural Fest demo nabaviti i potrebnu infrastrukturu koju mozemo koristiti 
kasmje i za neka druga dogadanja, poput festivala, prsuta i slidno. Takoder mislim da je tu 
interesantno i produkcija predstave. Dmiske legende to je takoder aktivnost, dakle koju smo 
planirali vec odavno i koju smo prijavljivali na nekakve druge pozive. Medutim, eto dosad 
msmo imali srede i nisu nam bila odobrena sredstva. Dakle to je isto aktivnost koju demo, 
nadam se provesti u suradnji sa Pudkim otvorenim udilistem i KazaliSnom druzinom Mali 
Megtar. Takoder aktivnost planirana jos odavno sa gradskim muzejem i Pudkim otvorenim 
udilistem nabava kostima, scenografije. Mi smo planirali da demo do tada imati obnovljenu 
Gradinu. Eto, ja Vas ovom prilikom i pozivam, i rok za provedbu projekta je 14. ozujka 2027 
godine.

Bosiljka Janjic:Dobra vecer svima, pozdravljam predsjednika Gradskog vijeca,sve 
dlanove i nasu dragu Tajnicu i sve Vas prisutne. Nisam se imala namjeru javiti, ali me 
ponukalo juder pitanje mojih mjestana iz Biodida u vezi ove ceste koja treba podi od 
Siveridkog mosta. Pa nisam stigla da se informisem kod Hrvatskih cesta, a vjerojatno i 
Gradonadelnik. Svi moji mjeStam juder kazu Boso podinju radovi na toj cesti. Medutim ja 
sam ogorcena sa tom cestom. Kako je taj projekt prosao? Kako kad projekta u prostomom 
planu Sibenske Zupanije nema i u prostomom planu Grada Dmisa, gradi se potpuno nova 
cesta. To je politidka odluka, i svi su oni pametni. Neizmjemo zahvaljujem nasem 
Gradonadelniku koji je stao sa mnom skupa pa je kazao prijedlog, a Vi znate gdje ta ide cesta 
znadi da Vam samo kazem ovo od groblja do zeljeznidke pruge u Tepljuhu 150m. Znadi 
uvladi se tu Hrvatska cesta na 150 m i druga je cesta Zupanijska cesta i mi predlazemo da ide 
s postojedom cestom prije nadvoznjaka, imate zeljeznicki usjek i samo premostiti 
samostojedom. I svi ljudi zadovoljni.
Pa tko moze takvu odluku donositi? Da li to ima gradevinsku dozvolu, ima li prostomi plan?
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Predsjednik gradskog vijeda daje na usvajanje dnevni red

Dnevni red je usvojen sa

■ \

5- Prijedlog II. Izmjena i dopuna Odluke o komunalnom redu- predlagatelj:

4

4. Prijedlog Odluke o organizaciji, nadinu i kontrole parkiranja u Gradu DmiSu
- predlagatelj: GradonaCelnik,

1. Prijedlog I. Izmjena i dopuna plana ProraCuna Grada DmiSa za 2024.godinu
- predlagatelj: GradonaCelnik,

2. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uredaja 

komunalne infrastrukture u Gradu DmiSu za 2024. godinu - predlagatelj: 
Gradonadelnik,

11 (jedanaest) glasova ZA 
te je jednoglasno 

PRIHVACEN

3. Prijedlog Odluke o donoSenju Izmjena i dopuna (VII) Prostomog plana 
uredenja Grada DmiSa-predlagatelj: GradonaCelnik,

Josip Begonja: Ta cesta D33 je Driavna cesta. Ona bi i§la novom trasom, u duljini 3 
kilometre. Ono §to smo mi s aspekta Grada, to je cijeli niz dopisa sastanaka u to vrijeme s 
aktualnim Zupanom, gospodinom Paukom. U konacnici smo i pokrenuli bili upravni spor pri 
Upravnom sudu u Splitu kojije donio ijeSenje, daje ta cesta od dr^avnog interes nataj nadin 
uopde nije relevantno. Da li se ona nalazi ovaj dio trase uopde u prostomo planskoj 
dokumentaciji ili ne? Ona se proglasi od posebnog interesa za drzavu kao takvu. Ja nisam evo 
dok vi sad niste spomenuli upoznat uopde daje podetak nekakvih radova kojeg ste Vi ovdje 
pokazali, a to moze svatko prema zakonu o pravu na pristup informacijama zatraziti 
informaciju da li je izdana gradevinska dozvola za izvodenje radova, da li je proveden 
postupak itd. Ja se slazem s Varna da na potezu nekom zradne linije mo2da 1000 m imate 
zupanijsku cestu pa zeljeznifika pruga, pa postojeda ova Drzavna cesta i ovaj novi dio koji 6e 
se izmedu pruge negdje raditi daje to ne§to §to de ispresijecati, ionako jednu te§ku dostupnost 
do poljoprivrednih povrSina. Medutim, ona jedna narodna izreka koja kaze „§to ovca vidi 
lezeci nije daleko ‘ tako ako su Suskanja podela, bojim se da to ako nije krenulo, moglo bi 
krenuti.

Dnevni red
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Gradonadelnik,
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6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Javnoj vatrogasnoj postrojbi Grada 

DmiSa na Odluku Vatrogasnog vijeda o davanju suglasnosti za provodenje 

postupka jednostavne nabave i sklapanje ugovora za predmet nabave zastitih 
odijela za struktume pozara - predlagatelj: Gradonadelnik,

7. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonadelniku Grada DmiSa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova, roba i 

usluga u sklopu projekta „Suistanable tourism for local development 
-SUSTOUR“ — predlagatelj: Gradonacelnik,

8. Prijedlog Zakljudka o primanju na znanje Izvje§6a o realizaciji plana 

i programa rada DjeCjeg vrtida Dmi§ za pedagoSku 2023/2024. godinu - 

predlagatelj: Gradonadelnik (izvjestitelj: Niveska Vlaid-ravnateljica),

9. Prijedlog MiSljenja o utvrdivanju interesa Republike Hrvatske za zahvat u 

prostoru namijenjen eksploataciji mineralnih sirovina na eksploatacijskom 
polju „Lisidnjak IF - predlagatelj: Gradonadelnik.

.Ivan? Su£id: ^klc, §to se tide prvih Izmjena i dopuna Proracuna Grada DmiSa 
za 2024. godinu, u prvim izmjenama se prorafiun povedava za 1.271,630,00 eura. 
Dakle pofiethi plan je iznosio 10.549.370,00 eura, a sada iznosi 11.821.000,00 eura. 
Sto se tide prihodovne strane, dakle povedavaju se prihodi od poreza za 700 000 00 
eura, tako da novi plan iznosi iznosi 2.720.000,00 eura, a takoder znadajnije povedanje 
je i odnosno uvrStavanje vi§kaprihoda iz 2023. godine. u iznosu od 650.000,00 eura te 
se plamra dakle ovim prvim izmjenama. Sto se tifie rashodovne strane. Dakle 
znacajniji rashodi se odnose se na rashode Upravnog odjela za prostomo planiranje 
komunalne djelatnosti i zaStitu okoliSa i oni se povedavaju za 450.700,00 eura te je 
novi, plan rashoda iznosi 2.147.200,00 eura za ovaj upravni odjel. Vi§e 6e o tome 
Sime Cigid.
Ali ja du samo nabrojiti, dakle za program pametna i odriuva ijegenja u prometu Grada 
DmiSa Sto smo imali na proSlom vijedu. Suglasnost za provedbu nabava sukladno 
ugovoru o financiranju planira se iznos od 79.200,00 eura, zatim za pomod 
komunalnom poduzedu Rad planiranje iznos od 70.000,00 eura za sufinanciranje 
izgradnje fekalne odvodnje na dijelu meterize Dmi§ u iznos 301.500,00 eura odnosi se
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PRIHVACEN

Josip Begonja: Vec su iskazane ove brojke. Nairne, u izvomom programu gradnie 
objekata i uredaja komunalne wfiastrukture nisu bili predvideni one kod nerazvrstanih cesta. 
Om projekti koji su bill pnjavljeni na natjedaje Ministarstva prostomog uredenja, graditeljstva 
i drzavn6 uuovme, kao i ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije. Jer nismo 
ih mogh iskazati, ne mozemo unaprijed znati hodemo li nam to prodi ili nede te s tim u svezi 
ovdje u izmjenama imate na dodatne izvore financiranja iz kojih to izvora koliko smo dobili i 
7<aaa AAUpn° Sto se tide druge todke vezane zajavne povrsine, mi smo u Biocidu dali
12.000,00 eura, Sibensko-kninska zupanija je dala 3.000,00 eura. Sanacija nogostupa, te 
postavljanje Gradskog sata na Gradskom trgu, (Poljani).

Bez primjedbi, Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i 
uredaja komunalne infrastnikture u Gradu Drnisu za 2024. godinu, usvojen je sa

na rashode koji su upravo planirani uprogramu gradnje za 2023, a nastavili su se 
izvrsavati u 2024. dakle kao sto je fekalna odvodnja kr§ nabava komunalne opreme 
spremnika. Zatim, Sto se tide rashoda Upravnog odjela u okviru razdjela upravnog 
odjela za gospodarstvo, financije i druStvene djelatnosti, oni se povedavaju za 
815.930,00 eura, od toga za place djelatnika upravnih odjela za 81.000,00 eura, 
sukladno Odluci o visini osnovice za obradun plada, odnosno povedanju. Takoder se 
matenjalno fmancijski rashodi povedavaju za 102.200,00 eura. Od toga je 
najznacajnije povedanje intelektualnih i osobnih usluga u iznosu od 24.000,00 eura, 
poStanske usluge 19.700,00 i slidno. Zatim imamo znadajnije povedanje potpora u 
obrazovanju, dakle planiranje iznosa od 59.000,00 eura koji se povedava za 25 000 00 
eura, a rijed je o povedanju sredstava za troskove prijevoza. Ostale aktivnosti planirani 
se iznos povedava za 22.500,00. Zbog povedanja stavke zakupa sportske dvorane u 
iznos od 8.000,00 eura, zatim kapitalne donacije vjerskim zajednicama, one se 
smanjuju za 2.000,00 eura i ova ih temeljem sklopljenog ugovora za kapitalnu

UdrUZi 142‘ brigade Za sufinanciranie izgradnje spomenika u iznosu od 
16.500,00 eura. Imamo takoder i povedanje sto se tide potpora zdravstvene zastite u 
laboratonju Drms. Takoder, sto se tide i evo Sto je rekao Gradonadelnik, planirane su 

UnfcOm SU Pla6e Zena zaP°slenih na Projektu Zazeli. Znadi planira se iznos 
264.000,00 eura. Zatim imamo povedanje znadajnije, odrzavanje turisticke 
mfrastrukture povedava se za 4.000,00 eura, odnosi se na sufinanciranje troskove i 
sustava za odrzavanje javnih bicikala. Sto se tide rashoda za nabavku imovine 
planirani iznos od 355.000,00 eura umanjuje se za 330.000,00 eura Takoder* 
povedava se program SUSTOR za iznos 36.000,00 eura. Dakle to su aktivnosti koie 
cemo uspjeti provesti do kraja godine. Takoder Sto se tide proracunskih korisnika 
povecava se iznos kod JVP za 68.200,00 eura zatim Gradskom muzeju Dmis za ’ 
^•SOO^OO eura, Pucko otvoreno uciliSte Dmis za 25.000,00 eura, u Narodnoj knjiznici 
Dmis za 3.000,00 eura u Djedjem vrtidu Dmis za 468.500,00 eura. Hvala.

Bez prunjedb! Prijedlog I. Izmjena i dopuna plana Proracuna Grada Drnisa za 
2024.godinu, usvojen je sa
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PRIHVACEN

Petra Igrc: Dobra vecer, pozdravljam Gradonacelnika, gospodu Tajnicu, Predsjednika 
vyeca i sve oydje prisutne. Znaci ovaj Planje zapocet odlukom o izradi 2024. godine. Znaci od 
onda su prosle dvije godine. Planu je prethodila jedna analiza izgradenosti gradevinskog 
podrucja Grada Drnisa koja je obuhvatila sve pristigle inicijative pojedinacne gradana i pravnih 
osoba i ostalih drustvenih gospodarskih inicijativa za prosirenjima gradevinskih podrucja Njih 
je bilo dosta te se napravila ta analiza da bi plan nekako brze prihvatili ili ne, cemu naravno, je 
Zakon o prostornom uredenju, nesto sto odreduje u biti da li sva ta naselja Grada DmiSa imaju 
mogucnost prosirenja? Analizom su odredena naselja i prijenosom plana nove podloge, novi 
katastar koji je malo recimo izmijenjen u pogledu oblika od tih katastarskih Cestica. I sad se 
nalazi tocno negdje na ovoj nasoj kugli zemaljskoj, dok se u prijasnjem sustavu to nije. To je 
bilo kao nekakvaravnaploha. Inicijative su prihvadene unutarnaselja koje su imale izgradenost 
vecu od 50% svog gradevinskog podrucja. A Sto se tiCe onih inicijativa koje su se nalazile 
unutar naselja koje to msu imala obzirom na neke mogucnosti, odnosno vlasnidko imovinske, 
odnose, odnosno vlasnistvo RH ili Grada Drnisa gdje smo mogli napravili smo supstituciju tako 
da su se ona gradevinska podrudja neizgradena koja su bila vec godinama unutar gradevinskog 
podrucja, nista se na njima nije dogadalo, nisu bila privatno vlasnistvo, njih smo brisali, 
odnosno ukidali da bi nove zahtjeve mogli prihvatiti. Iduca izmjena u ovom planu bila je s 
obzirom na podatke drzavne geodetske uprave koja je imala nove granice, obuhvata lokalnih 
jedimca, lokalnih samouprava, tako i Grada Dmisa prema Opcini UneSid, tu se promijenila 
granica Grada na nacin da je jedan dio Grada DmiSa presao u nadleznost Opdine Unesic i to 
recimo u povrsini od 128,33 hektara. Iduda izmjena koja se radila ovim izmjenama i dopuna 
Prostomog plana je ucrtavanje trase za projekt realizacije izgradnje pjesackog viseceg mosta 
preko Kanjona Cikole kod tvrdave Gradine. Ona je ucrtana tako da sad detaljnijom projektnom 
dokumentacijom odredi uvjete izgradnje koje su dani i naravno konzervatorskog odjela koji je 
dao svoje. Korigirala se granica i uskladila sa stvamim stanjem granica starog dijela groblja 
svetog Ivana, prosirila se granica groblja svetog Jure u Zitnicu, te da je doslo do povecanog 
interesa za smjestajem i gradnjom solamih elektrana. Izvrsilo se azuriranje i korekcija sto se 
tide i grafidkog dijela, odnosno prikaza povrSina za smjeStaj solamih elektrana i uvjeta u 
odredbama, ali sve to u skladu sa Prostomim planom Sibensko-kninske zupanije koji je dao isto 
4°Ju p°7r§ine ’ uv-jete; Osim ovog svega navedeno korigirale su se i azurirali nadopunile i 

odredbe plana i graficki dijelovi prema pristiglim zahtjevima javnopravnih tijela te prema 
uvjetima Prostomog plana Sibensko-kninske zupanije i vazede zakonske regulative 
prvenstveno Zakona o prostornom uredenju. Od javnopravnih tijela svoje zahtjeve su dostavili 
Mmistarstvo gospodarstva i odrzivog razvoja Uprava za energetiku, uprava za zastitu prirode, 
mimstarstvo poljoprivrede, ministarstvo obrane, Ministarstvo kulture, konzervatorski odjel u 
Sibeniku, Hrvatske ceste, Hrvatska regulatoma agencija za mrezne djelatnosti hakom hrvatski 
operater prijenosnog sustava Hrvatske vode, Sume, HZ infrastruktura, Javna ustanova za 
upravljanje zastidenim podrucjima i drugim zastidenim dijelovima prirode sibenskog podrucja. 
Zavod za prostomo uredenje Sibensko-kninske zupanije je na temelju svih tih pristiglih 
zahtjeva i obradenih inicijativa i odradenih izmjena, uputio prijedlog Plana te je Gradonacelnik 
Grada Drnisa donio zakljucak o utvrdivanju prijedloga Plana za javnu raspravu koja je odrzana 
u trajanju od 15 dana u petom mjesecu 2024. godine. Nakon odradene javne rasprave izradeno 
je i izvjesca. U javnoj raspravi i nacrtu konacnog prijedloga Plana Gradonadelnik je donio 
Zakljudak o utvrdivanju konacnog prijedloga Plana koji je proslijeden u Zavod za prostomo
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organizaciji, nacinu i kontrole parkiranja u

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o donosenju Izmjena i dopuna (VII) Prostornog 
plan za uredenja Grada Drnisa, usvojen je sa

uredenje Sibensko-kninske zupanije, a koji su dali svoje misljenje o uskladenosti sa njihovim 
Zupanijskim planom i zakonom.

Sime Cigid: Srdacno Vas sve pozdravljam. Dakle rijec je o vasim materijalima, dobili 
ste prijedlog drugih izmjena i dopuna odluke o komunalnom redu. Dakle, radi se samo o 
promjenama odredbi dlanaka koje se odnose na visinu novdanih kazni. Sukladno Zakonu o 
uvodenju eurau Republici Hrvatskoj, dlanak 117, 118,119,120.

Bez primjedbi, Prijedlog II. Izmjena i dopuna Odluke o komunalnom redu , 
usvojen je sa

Josip Begonja: Kratko osvrt §to je bilo u zadnjih desetak godina dat cu ukljucujuci i 
amandmane na nacrt akta koji je prvotno dostavljen. Iz razlicitih razloga se u proteklih 10,12 
godina to povlacilo ili preskakalo. Danas imamo zadnje 2 godine dopise Policijske postaje ovdje 
u Dmisu koji su u svojim dopisima traii da se krene u pridu organiziranja parkiranja. Takoder 
traze i na sjednicama vijeca za komunalnu prevenciju. Neuobicajeno puno prijava dolazi od 
dijela gradana koji koriste aplikaciju e-prijava. Iz Zagreba to spuste njima i kad se radi mjesedno 
izvjesce Policijska postaja Dmis ima najvise prijava za parkiranja u odnosu na srijedu, odnosno 
broj stanovnika u odnosu na neke druge slicne Policijske postaje i mi smo imali sjednicu 
Komisije za Statut, Poslovmk i propise 1 l.-tog ovog mjeseca u odnosu na izvomi prijedlog 
odluke. Ja sam kao predlagatelj akta prihvatio sugestije. One se uglavnom odnose na rijeci 
Gradonacelnika, a dodaje se rijec Gradsko vijece. Dok se brisu rijedi nadleznog upravnog 
odjela, dodaje se rijec Gradonacelnik i to imate u nekoliko ovih tocaka. Ono sto je jos vazno, a 
to je oko odredivanja cijene parkiranja, dodano je u odnosu na izvomi, kako organizaciju 
parkiranja za pojedine zone odreduje organizator parkiranja uz prethodnu suglasnost 
Gradonacelnika. Gradsko vijece ce donijet odluku, kao i pocetak naplate u podrucju Grada 
Drnisa. Znaci, ovo je jedino o cemu mi danas ovdje raspravljamo, a slijedece je stvaranje 
materijalno tehnidkih uvjeta, pa ugovor sa zupanijskom upravom za ceste za parkiralista koja 
se nalaze na njihovoj cesti kroz Grad. Jos to nije realno da u iducoj godini zazivi

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o 
Gradu Drnisu, usvojen je sa
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Ivana SuSid: Ukratko upoznaje nazodne prijedlogom Odluke o davanju suglashosti 
Gradonadelniku Grada DmiSa za pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o 
nabavi radova, roba i usluga u sklopu projekta „Suistanable tourism for local development 
-SUSTOUR“.

Bez primjedbi, prijedlogom Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Drnisa za pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova, roba 
i usluga u sklopu projekta „Suistanable tourism for local development -SUSTOUR“ 
usvojenjesa *

Josip Begonja: Ukratko upoznaje nazofine, Prijedlog MiSljenja o utvrdivanju interesa 
Republike Hrvatske za zahvat u prostoru namijenjen eksploataciji mineralnih sirovina na 
eksploatacijskom polju „LisiCnjak IP*.

Bez primjedbi, Prijedlog MiSljenja o utvrdivanju interesa Republike Hrvatske za 
zahvat u prostoru namijenjen eksploataciji mineralnih sirovina na eksploatacijskom 
polju „Lisidnjak 11“ , usvojen je sa

Jure Dzaja: Ukratko upoznaje nazocne s prijedlogom o davanju suglasnosti Javnoj 
vatrogasnoj postrojbi Grada DmiSa na Odluku Vatrogasnog vijeda o davanju suglasnosti za 
provodenje postupka jednostavne nabave i sklapanje ugovora za predmet nabave zaStitih 
odijela za struktume pozara

Niveska Vlaid-PoStovani, u prilogu materijala se nalazi i IzvjeSde o realizaciji 
godisnjeg plana i programa rada DjeCjeg vrtida DmiS za pedagoSku 2023/2024. godinu. 
Ukratko upoznaje nazocne s Prijedlogom Zakljucka o primanju na znanje IzvjeSda o 
realizaciji plana i programa rada Djedjeg vrtida Dmi§ za pedagoSku 2023/2024. godine.

Bez primjedbi, Prijedlog Zakljufka o primanju na znanje IzvjeSla o realizaciji 
plana i programa rada DjeCjeg vrtida Drni§ za pedagoSku 2023/2024. godine, prima se na 
znanje.

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Javnoj vatrogasnoj 
postrojbi Grada DrniSa na Odluku Vatrogasnog vije£a o davanju suglasnosti za 
provodenje postupka jednostavne nabave i sklapanje ugovora za predmet nabave zaStitih 
odijela za strukturne pozara, usvojen je sa
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Predsjednik vijeca zakljuduje rad sjednice.

Sjednica zavrsila sa radom u 19,30 sati.
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Zapisflicar:
/jaljic ^^HMslajnSclalija, dipl.ing.
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